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■ Bergama’nın AKP’li Belediye 
Başkanı Hakan Koştu’nun kız kar-
deşi Hale Koştu 
Özyeşil, ağabeyi-
nin malvarlığını 
açıklaması gerek-
tiğini söyledi; “5 
yıl önce kirada 
otururken Bele-
diye Başkanlığı 
döneminde aldığı 
villaları ‘aile geliri’ olarak açıkla-
ması mümkün değil” dedi. ◗ 7’de

AKP’li Koştu’ya
kardeş suçlaması:

Villaları açıkla!

■ Kamusal eğitim günden 
güne niteliğini kaybederken 
ekonomik yeterliliği olan aileler 
özel okullara yöneliyor. Ancak 
yükselen enfl asyonla özel okul-
larda da fahiş artışlar yaşanıyor. 
MEB, zam oranı için yüzde 
57 sınırını işaret etse de bu 

oran daha yükseklere çıkıyor. 
Veli-Der’den Necati Kalafat ve 
TÜKODER’den Fatih Kurdoğ-
lu’na göre sorunun asıl kaynağı 
kamusal eğitimdeki yetersizlik 
nedeniyle devletin aileleri özel 
okullara teşvik etmesi. 
◗ Gizem Taban Şeber 2’de

Devletteki niteliksizlik
özele mecbur bırakıyor

İzmir’e buz 
pateninden 
9 madalya

■ İzmir Büyükşehir Belediyesi 
sporcuları, Bornova Âşık Veysel 
Rekreasyon Alanı Buz Sporları 
Salonu’nda yapılan Artistik Buz 
Pateni Ümitler Türkiye Şampi-
yonası’nda 4’ü altın olmak üzere 
toplam 9 madalya kazandı. ◗ 8’de

İzBB Başkanı Tunç Soyer, İZSU aracılığıyla yapılan 28 
milyar TL değerindeki büyük altyapı yatırımlarının toplu 
açılış ve temel atma törenini gerçekleştirdi. Adeta mini 
mitinge dönüşen törende Soyer’in adaylığına destek ve 
gurur sloganları atıldı. Başkan Soyer, törende yatırım 
raporu sunarken dikkat çeken mesajlar verdi

İZMİR GURUR DUYUYOR

İZBB Başkanı Tunç Soyer, İZSU tarafından 
hayata geçirilen 28 Milyar TL’lik ‘Büyük 
Altyapı Yatırımları Toplu Açılış ve Temel 
Atma Töreni’ni gerçekleştirildi. Törene CHP 
İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu, milletve-
killeri, CHP’li ilçe belediye başkanları katıl-
dı. CHP’deki adaylık sürecindeki belirsiz-
liklerin devam ettiği süreçte yapılan törende 
‘İzmir Tunç’tur Tunç kalacak’ ve ‘İzmir 
seninle gurur duyuyor’ sloganları atıldı.

BİTEN PROJELER 
● 200 kilometre içme suyu hattı
● 1400 kilometre kanalizasyon hattı
● 300 kilometre yağmur suyu hattı
● 3 yeni atıksu arıtma tesisi
● 8 yeni paket atıksu arıtma tesisi
● 3 atıksu arıtma tesisinde artırım
● 5 yeni içme suyu arıtma tesisi
● 11 yeni paket içme suyu arıtma tesisi

BAŞLANAN PROJELER
982 milyon liralık yatırımla 3 yeni 
atık su arıtma tesisinin, 571 milyon 
liralık yatırımla 2 yenilenebilir enerji 
projesinin, 466 milyon liralık yatırımla 
51 kilometre atık su şebeke hattının, 867 
milyon liralık yatırımla 374 kilometre 
içme suyu hattının yapım çalışmaları 
devam ediyor.

PLANLANAN PROJELER
● 590 kilometre içme suyu hattı,
● 233 kilometre atık su hattı,
● 100 kilometre yağmur suyu 
ayrıştırma hattı,
● 97 yeni içme suyu sondaj kuyusu,
● 6 yeni atık su arıtma tesisi,
● 3 atık su arıtma tesisinde kapasite artışı 
ve 40 yeni paket atık su artıma tesisi.

İzBB Başkanı Tunç Soyer, İZSU aracılığıyla yapılan 28 

SAYARKEN 
YORULDUM

■ Çiğli Belediyesi’nde Sosyal 
Hizmet Uzmanı olarak görev 
yapan Tüm Bel Sen Üyesi kadın 
personelin bir şantiyeye sürgün 
edilip mobbinge maruz kaldığı ve 
sendikal baskıya uğradığı iddia 
edildi. Tüm Bel Sen, sürgün yerin-
deki çalışma koşullarının ağırlığına 
dikkat çekerek Başkan Utku Güm-
rükçü’ye tepki gösterdi. ◗ 3’te

■ Yargıtay 12. Ceza Dairesi, İzmir 
depreminde 11 kişinin hayatını 
kaybettiği Yağcıoğlu Apartmanı 
B Blok’a ilişkin davada müteahhit 
Şerafettin Ağar ile binanın fenni 
mesulü Orhan Ayber hakkında 
verilen 13 yıl 4’er ay hapis cezası-
nı onadı. ◗ 3’te

Çiğli’de kadın
çalışana sürgün

11 cana karşı
13’er yıl ceza!

İzmir Şehir
Hastanesi’ne
ulaşılamıyor!

■ İzmir Şoförler ve Oto-
mobilciler Odası Başkanı 
Celil Anık, geçtiğimiz 
ekim ayında hasta kabu-
lüne başlayan ve ulaşım 
sorunu bitmeyen İzmir 
Şehir Hastanesi’nde 
taksilerin bekleme nok-
tası olmamasına tepki 
gösterdi. ◗ 3’te

Zarafet, incelik, 
kibarlık fi lan

Zarafet, incelik, 
kibarlık fi lan

Aydoğan Yavaşlı
sayfa 6’da

Soyer; Kemeraltı’nı 
küresel lige taşıyor…
Soyer; Kemeraltı’nı 

küresel lige taşıyor…
Hüseyin Aslan

sayfa 2’de

SOYER’DEN
MİTİNG

GİBİ TÖREN

OYUNLARINI BOZDUM

BAŞKAN Soyer ise, beş yıllık süre içinde 
yapılan altyapı çalışmalarını ve projeleri açık-
ladı. “Beş yıl boyunca aşkla çalıştım” ifadele-
rini kullanan Soyer, “Bir yandan geçmişin halı 
altına süpürülmüş tüm meselelerini çözmeye 
bir yandan bu şehri ganimet olarak görenlerin 
oyunlarını bozmaya çalıştım. Sevgili kardeşle-
rim, benimle birlikte yola devam etmeye var 
mısınız?” dedi. Kalabalıktan Başkan Soyer’e 
tam destek geldi. ◗ Gizem Taban Şeber 5’te

ALTYAPI YATIRIMLARINI SIRALARKEN BÖYLE DEDİ:

Yazar Ozan Gündoğdu, son 10 yılda özel ilkokul 
sayısının 992’den 2 bin 65’e, lise sayısının ise 

907’den 3 bin 85’e çıktığını ifade ediyor.

Hakan
Koştu

Tunç
Soyer
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Büyükşehir Belediye Başkanı 
Tunç Soyer ;’’tarihi mirasımız 
KEMERALTI çarşısı’nı 

geçmişteki ‘’parlak’’ günlerine 
yeniden döndürmeyi ve temel 
hedef olarak da; UNESCO DÜNYA 
MİRASI listesine aldırmayı 
planladığını’’söyledi.

Soyer; ayrıca, Kemeraltı’nın 
‘’İzmir’in geleceğine yönelik 
kaldıraç olacağını’’ da vurguladı.

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Soyer, Tarihi Kemeraltı Derneği’ni 
ziyareti sırasında yaptığı 
açıklamada, Kemeraltı çarşısı 
için 2 milyar TL’lık bir yatırım 
öngördüğünü, bu yatırımla 
altyapıyla birlikte üst yapının da 
yenileceğini anlattı.

Büyükşehir Belediyesi’ 
nin ‘’GELECEĞE DOĞRU 
KEMERALTI PROJESİ’nin 5 
etaptan oluştuğunu, zorlu olan 
birinci etabın tamamlandığını ve 
7 büyük su pompası döşendiğini, 
aktif olarak çalışmaya başladığını 
anlatan Soyer, bu pompalardan 2’ 
si bile şiddetli yağmurlardaki suyu 
körfeze deşarj etmek için yeterli 
oldu’’ dedi.

Soyer’in verdiği bilgiye göre; 
Kemeraltı Çarşısı’nın alt ve üst 
yapı çalışmalarında 2’inci etapta 
İkiçeşmelik’ten gelen bölüm, son 
etapta da Kemeraltı çevresindeki 
sokakların tamamı yeniden 
düzenlenecek.

KEMERALTI SEÇİM DEĞİL; 
ESNAFIN GEÇİM PROJESİ 
Başkan Soyer, ‘’Kemeraltı 

Projesi’nin seçim değil, esnafın 
geçim projesi olduğunu’’ anlatarak, 
‘’2024’ de esnafımızdan katı atık 
bedeli almayacağız. Ücretsiz 

internetle ilgili çalışmalarımız var’’ 
dedi.

Kemeraltı’nda devrim yaşanıyor. 
Kemeraltı Çarşısı, İzmir’ de 
turizmin cazibe merkezi olacak 
ve tüm düzenlemeler 2 yılda 
tamamlanacak, bu çalışmalar için 
toplam 2 milyar TL’lık bir yatırım 
yapılacak. Soyer’in son hedefi  de; 
Kemeraltı’nı UNESCO DÜNYA 
MİRASI listesine aldırmak 
olacak. Soyer’in 5 yıllık Başkanlık 
döneminde sergilediği vizyon; 
popülist siyasetçi olmadığını, 
tersine İzmir’i geleceğe hazırladığını 
gösteriyor.

DERNEK BAŞKANI GİRGİN: 
SOYER’E GÜVENİYORUZ

Tarihi Kemeraltı Derneği Başkanı 
Semih Girgin; ‘’ Tunç Başkan bize 
güvendi, biz de Tunç Başkana 
güveniyoruz’’ dedi.

Girgin, özetle şunları söyledi. 
250 yıllık ticari alan uzun yıllar 
unutulmuşluğun sıkıntısını 
yaşıyordu. Son dönemler, 
Kemeraltı’nın durağan ve çöküş 
dönemidir. Bugün, yerel yönetimin 
Kemeraltı sevgisi ve bakış açısı 
çok değerlidir. Yerel yönetimin 
irade göstermesi, risk alması, esnaf 
kitlesiyle birlikte adım atması, kolay 
bir karar değildir.

Kemeraltı’nda altyapı 
yatırımlarına girmek ciddi bir 
adımdır. Bu duruş; geç kalmışlık 
sorununun çözümü için çok 
değerli bir duruştur. Yerel 
yönetimler, hiç bu kadar esnafl a 
beraber yol almamıştı, esnafın 
fi kirlerini önemseyerek bir 
iletişimde bulunmamıştı. Yeni 
Kemeraltı vizyonuyla beraber adım 
atacak bir iradeyi ortaya koyma 
günlerindeyiz.

Soyer Başkan bize, biz de Soyer 
Başkan’ a güveniyoruz.

SONUÇ OLARAK: 
Soyer Başkan Kemeraltı’ nı 

küresel lige taşıyor. Soyer’in 
Kemeraltı projesi seçim değil; 
esnafın geçim projesidir.

Soyer; Kemeraltı’nı 
küresel lige taşıyor…

Hüseyin
Aslan

küresel lige taşıyor…

Hüseyin
Aslan

baskanlik@egekoop.org.tr

TÜRKİYE’DE hükümetin gereken 
bütçeyi ayırmadığı kamusal eğitim 
günden güne niteliğini kaybederken 
ekonomik yeterliliği olan aileler özel 
okullara yöneliyor. Ancak her geçen 
gün yükselen enfl asyonla birlikte 
özel okul fi yatlarında da fahiş artışlar 
yaşanıyor. Özellikle son dönemde 
özel okul ücretlerine yapılan zamlar 
tepki çekiyor. Milli Eğitim Bakanlığı, 
özel okullarda zam oranı için yüzde 57 
sınırını getiren yönetmeliğe işaret etse 
de özel okullarda bu oran daha yük-
seklere çıkıyor. Özel okullardaki fi yat 
artışlarını değerlendiren Öğrenci Veli 
Derneği (Veli-Der) İzmir Şube Başkanı 
Necati Kalafat ile Tüketici Koruma 
Derneği (TÜKODER) İzmir Şubesi Yö-
netim Kurulu Üyesi ve İzmir İl Tüketici 
Hakem Heyeti Tüketici Temsilcisi Fatih 
Kurdoğlu, sorunun asıl kaynağının ka-
musal eğitimdeki yetersizlik nedeniyle 
devletin aileleri özel okullara teşvik 
etmesi olduğunu söyledi. 

‘USULSÜZLÜK VAR’ 
Konuya ilişkin açıklamalarda bu-

lunan Kalafat, “Özel okulların birinci, 
beşinci ve dokuzuncu sınıfl arın fi yat-
larının belirlenmesi okulların kendi 
inisiyatifi nde... Başlangıç sınıfl arında 
okullar kendi fi yatlarını belirleye-
biliyor. Milli Eğitim Bakanlığı’nın 

yüzde 57 sınırı olarak şey ara kademe 
sınıfl arında belirlenen fi yatın üzerine 
eklenecek zam oranı... Ara kademe 
sınıfl ardaki artışlar çoğunlukla yasal 
olarak yüzde 57’de kalıyor ama ‘okul 
parası, yol parası, servis parası, yemek 
parası, sosyal 
etkinlik’ parası vs 
denilerek bir tür 
kayıt dışı tanım-
lama yapılıyor. 
Devlet de bunu 
biliyor ve öğren-
ci ile özel okul 
sahibini, öğretmen 
ile veliyi karşı 
karşıya getiren 
bir usulsüzlüğün 
içerisinde... Özel 
okul eğitim kuru-
mu ancak özel sektöre bağlı ve piyasa 
koşullarında işletilen bir yer... Dola-
yısıyla ortada usulsüz, sistemsiz bir 
şey var. Bu, kamusal eğitimin altının 
neden boşaltıldığı sorgusuyla çözüle-
bilir. Devlet okullarında 40-50 kişilik 
sınıfl arla, anaokullarında mescit açarak, 
bu çocukların liseyi veya üniversiteyi 
kazanma şansları yok. Gerçek soru şu; 
kamusal eğitimin altı neden boşaltılı-
yor? Neden ekonomik geliri iyi denile-
bilecek seviyede olan aileler çocuklarını 
devlet okulu yerine özel okula gönderi-

yor? Çünkü sınıfl ar kalabalık, eğitimin 
niteliği boşaltılmış durumda, müfredat 
problemli...” diye konuştu.  

‘TEŞVİK EDİYOR’ 
Fatih Kurdoğlu ise, “Eğitim, hakkı 

Anayasal bir haktır. Bu yüzden devlet 
tarafından tüm vatandaşlara eşit ve 
yeterli bir şekilde sağlanması gerekir. 
Ancak eğitimin 
bütçede çok yer 
almasından dolayı 
üstü kapalı bir 
şekilde özelleşti-
rilmeye çalışıldığı 
kanaatindeyiz. 
Uzun yıllardır bu 
böyle... Bunun bir 
devlet politikası 
olduğunu düşü-
nüyorum. Nasıl 
ki devlet hastane-
lerinin personel, 
ekipman yönünden içi boşaltılıp has-
talar özel hastaneye teşvik ediliyorsa 
eğitimde de aynı sistem geçerli... Veliler 
de çocuğu iyi bir çevrede büyüsün 
diye, güvenlik endişesi olmasın diye 
bu paraları ödemeyi göze alıyor. Devlet 
de özel okulların ücretleri konusunda 
ciddi bir denetim mekanizması yürüt-
müyor, aksine teşvik ediyor” ifadelerini 
kullandı. ■ Gizem Taban Şeber

Özel okullarda yaşanan fi yat artışlarını değerlendiren Veli-Der’den Kalafat ve 
TÜKODER’den Kurdoğlu, sorunun asıl kaynağının kamusal eğitimdeki yetersizlik 
nedeniyle devletin aileleri özel okullara mecbur bırakması olduğuna vurgu yaptı

İZMİR’DE havaların soğumasıy-
la, ocak ayının balığı levrek tezgah-
larda yerini almaya başladı.

Denize açılan balıkçılar balık 
bolluğundan memnun. Haftanın 
belirli günlerinde yapılan balık 
mezadında tutulan balıklar kasa 
ve kilo usulü satılıyor. Balığın 
türü söylendikten sonra mezat 
usulü satışa katılan işletmeler ve 
vatandaşlar en iyi teklifi  vermeye 
çalışıyor. Foça Merkez Su Ürünleri 
Kooperatif Başkanı Ceyhan Çetin, 
“12 ay her türlü balık var. Tabi 
bunlarında zaman yasakları var. 
Mevsimsel olarak bakarsak, ocak 
ayı başlarında başlayıp şubat sonu-

na kadar levrek ve çupranın yoğun 
olduğu zamanlardır. Tabi bu balığı 
da burada tutmak mümkündür. 
Balıkçımız çalıştıkça ekmeğini 
denizden çıkarıyor. Balığın bol 
olduğu zamanlarda balık ucuz olu-
yor. Havalar çok sert estiği zaman-
lar balık üzerine koyuyor. Mesela 
yazı ele alırsak; bir levreği 500-600 
liraya alıyorsan, şimdi bu zaman-
larda en güzel levreği 300-350 
liraya alabilirsiniz. Tekir barbunu 
yazın bin liraya alıyorsanız, şimdi 
200-300 liraya alabilirsiniz. Foça, 
turistik bir ilçe olduğundan yazın 
bu fi yatlarda artış olmakla birlikte 
balık az oluyor” dedi. ■ İHA

Ocak ayında tezgahlarda 
LEVREK BEREKETİ 

Özel okullara 
mecbur olduk

TORBALI Ticaret Odası (TTO), 
2024 yılı ilk Çapraz Kaynaştırma Top-
lantısı’nda farklı sektörden üyelerin 
katılımıyla bir araya geldi. Toplantıda, 
2023 yılı çalışmaları, üye memnuni-
yet anketi sonuçları ve yıl içerisinde 
yürütülen faaliyetler değerlendirildi. 
TTO Başkanı Abdulvahap Olgun, 
oda olarak şehrin ekonomisine katkı 
sağlamak ve iş dünyasının sorunlarına 
çözümler üretmek amacıyla yoğun bir 
çalışma içerisinde olduklarını vurgula-
dı. Odanın fi ziki ve hizmet şartlarının 
iyileştirilmesi anlamında yaptıkları 
faaliyetlere de değinen Başkan Olgun, 
çalışmaları anlattı.

DİJİTALLEŞME ARTTI
2023’de 457 yeni üye ile Torbalı 

Ticaret Odası üye sayısının 4662’ye 
çıktığını ve bu rakam ile İzmir’in en 
büyük 4. odası haline geldiklerini ifa-
de eden Olgun, “Pandemi döneminde 
üyelerimizin yaşadığı sıkıntıları azalt-
mak için başlattığımız E-ODA girişimi 

ile fi rmalarımızın odamızdan temin 
ettiği tüm belgelere online bir şekilde 
ulaşmasını sağlamıştık. Buna ek olarak 
dijital imza uygulamasıyla onaylanan 
işlemlerimiz sayesinde, kağıt işlemleri-
ni minimize ediyor, zaman ve maliyet 
tasarrufu sağlıyoruz. 2023 yılında 6815 
adet belge verdik. Ayrıca, Ticaret Sicil 
departmanımız tarafından; 2056 tescil, 
457 adet kuruluş işlemi gerçekleştiril-
di. Kapasite rapor ve bilirkişi işlemle-
rimizde ise artış yaşandı. Yıl boyunca; 

214 adet kapasite raporu, 137 adet 
ekspertiz raporu, 62 adet yerli malı 
belgesi ve 143 adet iş makinesi tescili 
gerçekleştirildi” dedi. Geçtiğimiz yıl 
rakamlarında esnaf işletmeleri içerisin-
de en çok güzellik merkezi açıldığını 
ifade eden Olgun “Bir yılda 43 yeni 
güzellik merkezi daha faaliyete geçti. 
Toplamda 183 bayan kuaför ve güzel-
lik merkezimiz var. Güzellik merkezi 
sayısında patlama olduğunu söyleye-
biliriz” dedi. ■ Nil Kahramanoğlu

Güzellik merkezi 
sayısında patlama

KAMUSAL EĞİTİMDEKİ YETERSİZLİK İLE…

TTO Başkanı Olgun, 2023 yılı rakamlarını açıkladı; 457 yeni şirket kurulduğunu söyledi. Bu sayı ile İzmir’in 
en büyük 4. büyük odası haline geldiklerini kaydetti. 1 yılda 43 yeni güzellik merkezi açıldığını söyledi

sahibini, öğretmen 

mu ancak özel sektöre bağlı ve piyasa 

Anayasal bir haktır. Bu yüzden devlet 
tarafından tüm vatandaşlara eşit ve 
yeterli bir şekilde sağlanması gerekir. 
Ancak eğitimin 
bütçede çok yer 
almasından dolayı 
üstü kapalı bir 
şekilde özelleşti-
rilmeye çalışıldığı 
kanaatindeyiz. 
Uzun yıllardır bu 
böyle... Bunun bir 
devlet politikası 
olduğunu düşü-
nüyorum. Nasıl 

ekipman yönünden içi boşaltılıp has-

KARABAĞLAR’DA tartıştığı 
babasını sırtından bıçaklaya-
rak öldüren genç, emniyetteki 
işlemlerinin ardından çıkarıldığı 
mahkemece tutuklandı. Gencin 
annesine bağırdığı için babasını 
bıçakladığını söylediği öğrenildi. 
Olay, önceki akşam saat 21.00 
sıralarında Karabağlar ilçesi Boz-
yaka Mahallesi 3080. Sokak’ta 
bulunan bir evde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, 112 Acil 
Çağrı Merkezini arayan B.İ. (20), 

babasını bıçakladığını ve ölmüş 
olabileceğini bildirdi. İhbar üze-
rine adrese gelen ekipler, sırtın-
dan üç bıçak darbesi alan Cihan 
İnan’ın (46) hayatını kaybettiğini 
belirledi. Babasını bıçakladıktan 
sonra olay yerinden kaçan B.İ. 
ise, kısa sürede evine yakın bir 
sokakta yakalanarak gözaltına 
alındı. Babanın cenazesi, savcı 
tarafından yapılan incelemenin 
ardından İzmir Adli Tıp Kurumu 
morguna kaldırıldı. ■ İHA

Annesine bağırdı diye 
babasını öldürdü

Konuyla ilgili bir yazı kaleme 
alan Ozan Gündoğdu, son 10 yılda, 

özel ilkokul sayısının yüzde 108 
artarak 992’den 2 bin 65’e çıktığını 

belirtti. Gündoğdu, “Lise sayısı da 3’e 
katlanıyor ve 907’den 3085’e çıkıyor.  
Orta sınıf devlet eğitiminden kaçıyor 

özele sığınıyor. Kuşaklardır devlet 
okullarında eğitim gören aileler 

çocuklarını artık özele 
gönderiyorlar” dedi.

SAYI YÜZDE 
108 ARTTI

Necati
Kalafat

Fatih
Kurdoğlu

Abdulvahap
Olgun
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İzmir Şehir Hastanesi’nde taksi sorunu var

İZMİR Şoförler ve Otomo-
bilciler Odası Başkanı Celil 
Anık, geçtiğimiz ekim ayında 
hasta kabulüne başlayan 
İzmir Şehir Hastanesi’nde 
taksilerin bekleme noktası 
olmaması konusunda açıkla-
malarda bulundu. Taksilerin 
hastane içerisinde bekleme 
sorunu yaşadığını, hastane 
ile durak arasında yaklaşık 
olarak 2 kilometre mesafe 

bulunduğunu belirten İzmir 
Şoförler ve Otomobilciler 
Odası Başkanı Celil Anık, 
“Dış kapıda durak aldık; ama 
dış kapıyla durak arası 2 kilo-
metre. İçeriye girip bekleme 
yapamazsak, kapıdan çıkan 
hasta perişan oluyor. Neyle 
gelecek oraya kadar? Nasıl 
irtibat sağlayacak durakla? 
Ege’nin en büyük bir hasta-
nesinde gerçekten de üzüle-

cek bir nokta… Bu konuda 
basında çıkan haberleri de 
okuyorum. Biz oraya durak 
kurmamış değiliz. Durak 
var; ancak hastanenin içinde 
bekleme noktası konusunda 
sıkıntımız var. Bu sorunun 
acilen çözülmesi lazım. İzmir 
gibi bir yere bu yakışmıyor. 
2 kilometre hiçbir yolcu yü-
rümez. Özellikle hasta nasıl 
yürüsün?” dedi. n İHA

İzmir Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Celil Anık, İzmir Şehir 
Hastanesinde taksilerin bekleme noktası olmamasına tepki gösterdi

Tüm Bel-Sen İzmir 2 No’lu Şube, Çiğli Belediyesi’nde görev yapan işçiye 
mobbing uygulandığını ileri sürerek Başkan Gümrükçü’ye çağrıda bulundu

Utku Gümrükçü’ye
‘mobbing’ çağrısı

YARGITAY 12. Ceza Dairesi, 
İzmir depreminde 11 kişinin 
hayatını kaybettiği Yağcıoğlu 
Apartmanı B Blok’a ilişkin da-
vada 2 sanık hakkında verilen 
13 yıl 4’er ay hapis cezasını 
onadı. İzmir Bölge Adliye Mah-
kemesi 14. Ceza Dairesi tarafın-
dan sanıklar Şerafettin Ağar ve 
Orhan Ayber hakkında verilen 
hapis cezası kararı, itiraz üzeri-
ne Yargıtay’a taşındı. Yargıtay 
12. Ceza Dairesi, incelemede, 
depremde yakınlarını kaybe-
denlerin “sanıkların eylemlerini 
olası kastla işledikleri, daha 
fazla ceza verilmesi ve indirim 
uygulanmaması gerektiği” ve 
sanıkların “delil toplanmadan 
ve taraflı bilirkişi raporlarıyla 
eksik inceleme yapıldığı” yö-
nündeki itirazları değerlendirdi. 
Daire, “Eksik inceleme yapıl-
madığı, hükümlerde hukuka 
aykırılık bulunmadığı” gerek-
çeleriyle temyiz istemlerinin 
esastan reddi ile hükümlerin 
onanmasına karar verdi. n AA

Yağcıoğlu 
 davasında 

13 yıl onandı
TÜM Belediye ve Yerel Yönetim 

Hizmetleri Emekçileri Sendikası 
(Tüm Bel-Sen) İzmir 2 No’lu Şubesi, 
Çiğli Belediyesi’nde çalışan sendika 
üyesi kadın işçiye mobbing uygu-
landığını öne sürdü. Yaşananların 
hak ihlali olduğunu belirten sendi-
ka yönetimi, Çiğli Belediye Başkanı 
Utku Gümrükçü’ye çağrı yaptı.  
Tüm Bel-Sen İzmir 2 No’lu Şube 
Yönetim Kurulu konuya ilişkin şu 
açıklamayı yaptı: “15 Ocak 2024 
tarihinde Nermin Abadan Unat 
Kadın Yaşam Merkezinde Sosyal 
Hizmet Uzmanı olarak aktif görev 
yapmakta iken Çiğli Sasalı’da bulu-
nan şantiyeye sürgün edilip, mob-
bing uygulanan ve sendikal baskıya 
maruz kalan kadın  üyemizi ziyaret 
ettik. Çiğli Belediye Başkanlığına 
bağlı Sasalı Şantiyesi’nin çalışma ve 
işyerinin fiziki koşulları bir kadın 
çalışan için kabul edilemez bir 
durumda olduğu, tek kadın çalışan 
olduğu, ulaşım sorunun yaşandığı, 
tuvaletinin bulunmadığı tarafımız-
ca tespit edilmiş olup, ayrıca üye-
miz şantiye yakınındaki erkeklerin 

bulunduğu kıraathanenin tuvaletini 
kullanmak zorunda kalmaktadır.  
Bu her şeyden önce bu bir insan 
hakkı ihlalidir. Üyemize açık bir 
görev tanımı yapılmamıştır. Hiç 
bir görev de verilmemiştir. Sadece 
lalettayin bir masa, bir sandalye ve-
rilmiş ve adeta işlevsiz bir memur 
haline getirilerek, psikolojik şiddet 
uygulanmaktadır. Çiğli Beledi-
ye Başkanı Utku Gümrükçü’den 
defalarca randevu talep etmelerin 

rağmen herhangi bir dönüş yapıl-
madığını ve Başkan Gümrükçü ile 
birebir görüşme sağlanamadığını 
ifade eden Tüm Bel-Sen 2 No’lu 
Şube Yönetimi, “Haksız, hukuk-
suz bu durumun ve insan hakkı 
ihlalinin bir an önce son bulmasını 
istiyoruz. Aksi halde hem Tüm Bel-
Sen Yönetim Kurulu, hem de Kadın 
Meclisi olarak demokratik, meşru 
temelde tepki göstereceğiz” ifadele-
rine yer verdi. n Duygu Kaya

‘NAR 2-Şiddete Karşı İletişim 
Projesi’ medyada şiddet dilini 
dönüştürmek amacıyla gazetecilere 
yönelik eğitimlerine başlıyor.  İzmir 
Gazeteciler Cemiyeti şiddete karşı 
farkındalık ve eğitim çalışmaları-
nı İzmir’den başlatıyor. Medyada 
şiddet dilini dönüştürmek, şiddete 
ve çocuk istismarına karşı toplum-
sal farkındalığı yaygınlaştırmak 
amacıyla yürütülen ‘Nar 2-Şiddete 
Karşı İletişim Projesi’ kapsamında 
gazeteciler 5 ilde yüz yüze eğitimler 
alacak. İzmir Gazeteciler Yönetim 
Kurulu Başkanı Dilek Gappi, gaze-
teci eğitimlerinin nefret söylemlerin-
den uzak ve kadın ve çocuk hak-
larının gözetilerek üretilmesi için 
düzenlendiğini söyleyerek, 5 ilde 
sürdürülecek eğitimlerin medyada 
tarafsız ve yalın bir dilin yerleşmesi-
ne katkıda bulunacağını kaydetti.

CHP Bornova Belediye Başkan 
A. Adayı Güney Temiz, Altındağ’da 
kahvehane toplantısında hemşerile-
rine seslendi.  Temiz, “Çağı yakala-
yan e-belediyecilik hizmetlerimizi 
gerekli her alanda yaygınlaştırarak, 
dijital belediyecilik için adım ata-
cağız, e-devlet hizmetleri ile en-
tegrasyonumuzu güçlendireceğiz” 
dedi. Hizmet kalitesini arttırmak ve 
hızlandırmak için e-belediyecilik 
uygulamalarına ağırlık vereceklerini 
ifade eden Temiz, “Teknolojiyi ve 
bilgiyi etkin kullanmak önceliğimiz 
olacak. Belediyecilik hizmetleri-
mizin bütünleştirilmiş bir biçimde 
elektronik ortamdan sağlanması için 
gerekli e-belediyecilik altyapımızı 
daha da güçlendireceğiz. Kent yöne-
timine katılımdan altyapı hizmetle-
rine,  çöp toplama, sosyal hizmetler 
ve kültürel faaliyetlere kadar birçok 
alanda e-belediyecilik uygulamala-
rımıza ağırlık vereceğiz” dedi.

KARABAĞLAR’DA çıkan kavga-
da bir kişinin göğsünden bıçaklana-
rak hayatını kaybettiği olayın zanlı-
sı, emniyetteki işlemlerin ardından 
çıkarıldığı mahkemece tutuklandı. 
Güvenlik kamerası tarafından da 
görüntülenen cinayet öncesi zanlı-
nın gasp girişimine maruz kaldığı, 
daha sonra da olayla ilgisi olma-
yan öldürdüğü kişinin omzundan 
tutarak “Sen kafirsin” diye bağırdığı 
öğrenildi. Olay, Karabağlar ilçesi 
Yıldız Caddesi ile Türbe Caddesi 
kesişiminde meydana geldi. iddiaya 
göre, yolda yürüyen A.B.Y. ile Medet 
Ferhan Şengün (33) arasında tartış-
ma çıktı. Olayın büyümesi üzerine 
A.B.Y., yanında bulunan bıçakla Şen-
gün’ü göğsünden bıçakladı. Şengün, 
kanlar içinde yere düştü. Şengün’ün 
yaşamını yitirdiği belirlendi. Talihsiz 
adamın bedeni, İzmir Adli Tıp Ku-
rumu morguna kaldırıldı. n İHA

İGC, ‘Nar’ elçisi
olmaya çağırıyor

Ücretsiz, güvenli ve
sınırsız internet

Öldürmeden önce
 ‘Sen kafirsin’
diye bağırmış

DilekDilek
GappiGappi

CelilCelil
AnıkAnık

GüneyGüney
TemizTemiz

Medet Medet 
Ferhan Ferhan 
ŞengünŞengün

Kentsel dönüşüm
için ‘dur’ kararı

Karabağlar’da 540 hektarlık kentsel dönüşüm alanı ile ilgili kritik bir gelişme yaşandı. İzmir Üçüncü 
İdare Mahkemesi, Bakanlığın dönüşüm planları ile ilgili mahkeme yürütmeyi durdurma kararı verdi

MİMARLAR 
Odası ve Şehir 
Plancıları Oda-
sı’nın yargıya 
taşıdığı, Çevre, 
Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakan-
lığı’nın Karabağ-
lar’daki dönüşüm 
planları ile ilgili 
mahkeme yürüt-
meyi durdurma 
kararı verdi. Bakanlar Kurulu 
kararı ile 2012 yılında riskli alan 
ilan edilerek kentsel dönüşüm 
kapsamına alınan İzmir’in Ka-
rabağlar ilçesinin Cennetçeşme 
ve Limontepe semtlerindeki 16 
mahalleyi kapsayan 540 hektarlık 
kentsel dönüşümle ilgili yeni bir 
gelişme daha yaşandı. Riskli alan 
içerisinde yer alan 74,34 hektarlık 
(2. Etap) ve 316 hektarlık (3. 4. 5. 
Etap) kısmına ilişkin hazırlanan 
1/5000 ölçekli  Nazım İmar Planı 
geçtiğimiz yıl askıya çıkarılmıştı. 
Egedesonsöz’den Metehan Ud’un 
haberine göre askıya çıkarılan 
imar planları TMMOB Mimarlar 
Odası ve Şehir Plancıları Odası 
İzmir şubeleri tarafından yargıya 
taşındı. Odaların itirazlarını ve bi-
lirkişi raporlarını değerlendiren İz-
mir 3. İdare Mahkemesi yürütmeyi 
durdurma kararı verdi.  Mahke-
menin nihai kararını önümüzdeki 
günlerde açıklaması bekleniyor. 
Öte yandan Karabağlar Mahalleler 
Birliği’ni oluşturan dernekler ve 

halkın açtığı plan iptal davasında 
ise bir gelişme yok. Ayrıca askıya 
çıkan ve Salih Omurtak ve Bahriye 
Üçok mahallelerini kapsayan 74,34 
hektarlık 2’nci etap planları ise iki 
kez yargıdan dönmüştü. 316 hek-
tarlık 3,4 ve 5’inci etabın ise ilk kez 
planları yayımlanmıştı. Yürütmeyi 
durdurma kararı, Çevre, Şehirci-
lik Ve İklim Değişikliği Bakanlığı 

Mekânsal Planlama Genel Müdür-
lüğü tarafından İzmir Valiliği’ne, 
İzmir Büyükşehir Belediye Baş-
kanlığı’na ve Karabağlar Beledi-
yesi’ne bildirildi. Karabağlar’daki 
Cennetçeşme, Salih Omurtak, 
Bahriye Üçok, Limontepe, Ali Fuat 
Erden, Umut, Gazi, Özgür, Yüz-
başı Şerafettin, Devrim Mahalle-
lerinin tamamı ile Yurtoğlu, Abdi 

İpekçi, İhsan Alyanak, Uzunde-
re, Peker Mahallelerini kısmen 
kapsayan 540 hektarlık alan 31 
Aralık 2012’de Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı tarafından 6306 sayılı 
Afet Riski Altındaki Alanların 
Dönüştürülmesi Hakkında Kanun 
kapsamında “Riskli Alan” ilan 
edilmişti. Bu bölgede 100 binin 
üzerinde vatandaş ikamet ediyor.

UtkuUtku
GümrükçüGümrükçü
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Özel haberler kaynak gösterilmeden kullanılamaz.

İz Gazete Basın Konseyi üyesidir. 
Basın Meslek İlkelerine uyar.

İz Gazete, İhlas Haber Ajansı (İHA) 
ve Anadolu Ajansı (AA) abonesidir.

Ege İz Gazete Basın Yayın Reklamcılık San. ve Tic. A.Ş 
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Genel Yayın Yönetmeni
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Haber Müdürü
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Büşra Muratdağı
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Hürrem Karaoğlu 

Fuat Akar

Haber Merkezi
Av. Pınar Gürsoy Kılınç

Hukuk DanışmanıSelda Meşe
Ömer Dinç

Celal Birkan Yüksel

Sayfa Sekreterleri

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık A.Ş. Kısık 
Sanayi Metal İşleri 2. Cad. Kısıkköy/İzmir

Basım Yeri

Dağıtım: Turkuvaz Dağıtım A.Ş.
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23 Ocak 2024 Salı Yıl: 8 Sayı: 1345

Yönetim Yeri Adresi

Kurumsal e-posta: bilgi@izgazete.net

Akdeniz Caddesi Akdeniz İş Merkezi No: 5 Kat: 3 
Daire: 306 Konak/İzmir Tel: 0 232 483 05 85

Elektronik Tebligat Adresi (UETS)
25888-47693-79905

Günlük yerel süreli yayın - Fiyatı: 10 TL
(Pazar günleri ve dini bayramlarda çıkmaz)

Yağız Barut
S. Yazı İşleri Müdürü

Özgür Coşkun
Genel Koordinatör

ÇEŞME’YE değer katacak 
büyük proje için düğmeye basan 
Çeşme Belediye Başkanı M. 
Ekrem Oran, Ilıca’da Günü Birlik 
Termal Tesisi hayata geçiriyor. 
Oran, tesisisin bölge turiz-
mini canlandıracağını 
söyleyerek; “Sürdü-
rülebilir turizmin 
Türkiye’deki 
yıldızı olan Çeş-
me’mize, bölge 
turizmini canlan-
dıracak yatırımlar 
noktasında da 
sorumluk aldık. 8 bin 
metre kare inşaat alanı 
olan 233.048.820,00 Milyon 
Lira maliyetli Ilıca Günübirlik Ter-
mal Tesis ve Ilıca Çarşısı projesini 
hayata geçirmek için tüm adım-
larımızı attık. Tesisimiz; 3 adet 
kapalı termal havuz, 1 adet açık 
yarı olimpik havuz, 1 adet açık 
engelli termal havuz, 1 adet çocuk 
havuzu, 2 adet kafe, Türk hama-
mı, buhar banyoları, saunalar, 
Fitness merkezi, 4 adet özel termal 
odalarıyla Çeşmeli yurttaşlarımıza 

hizmet verecek. Ilıca 
Günübirlik Termal Te-

sisimizi kısa sürede hayata 
geçireceğiz, bölge esnafımıza da 
can suyu olacak tesisimiz ilçemize 
hayırlı ve uğurlu olsun “dedi.

‘GURUR DUYACAĞIM’
Ilıca’da inşaatı devam eden 

Ilıca Günübirlik Termal Tesisleri 
bünyesinde yer alan dükkânla-
rın işletmesinin ÇEŞTUR A.Ş’ye 
devredildiğini belirten Oran, “50-
60 yıl boyunca, Çeşme’deki tüm 
siyasilerin hem seçim vaatlerinde, 

hem yönetim programlarında 
olan Ilıcadaki termal suyumuzun, 
termal turizme çevrilerek işletil-
mesi ile ilgili yüzde 65’ine yakının 
tamamlanmış olduğu Ilıca Günü-
birlik Termal Tesislerindeki dük-
kanlar ve idari binaların, inşaat 
süredursun, ÇEŞTUR tarafından 
işletilmesi ile ilgili karar alacağız. 
İnşallah 2024 Temmuz ayında da, 
50 yıllık hayali gerçekleştirmiş 
belediye olarak, sizlerin oylarıyla, 
sizlerin desteğiyle gerçekleştirmiş 
Belediye Başkanı olarak büyük 
gurur duyacağım” diye konuştu.

Başkan Oran, turizmi canlandıracak Ilıca Günübirlik Termal Tesis Projesi çalışmalarının 
yüzde 65’inin bittiğini ve kısa sürede tamamlanarak hizmete açılacağını söyledi

Ilıca Günübirlik Termal 
Tesisleri için geri sayım

Torbalı’da sanat 
rüzgârı esti

TORBALI’DA salon kültürünün 
oluşmasını sağlayan, son yıllarda tiyat-
roya ilginin artmasında öncülük eden 
Torbalı Belediyesi, Tiyatro Günleri 
ile ilçe sakinlerine unutulmaz anlar 
yaşattı. 19-20-21 Ocak tarihlerinde ger-
çekleşen Tiyatro Günleri kapsamında 
Torbalı Belediyesi anlamlı bir kampan-
yaya da imza attı. Gösterilerde bilet 
olarak kitap kabul eden Torbalı Bele-
diyesi, toplanan kitapları ise kütüpha-
nelere teslim edecek. Yüzlerce kişinin 
takip ettiği Tiyatro Günleri, cuma 
akşamı birçok dizi ve fi lm projesinden 
tanınan Ahmet Akın Canalioğlu’nun 
oynadığı, “Etik Nedir?” oyunu ile start 
aldı. İkinci günde ise Medine Çam’ın 
yazıp yönettiği “İnsan Merak Ediyor” 
isimli tek kişilik oyun ilçe sakinleri ile 
buluştu. Son gün ise Dionysos Tiyat-
rosu’nun “Mezarcı” isimli oyunu ilçe 
sakinleri ile buluştu. 

KARŞIYAKA Belediyesi Kadın 
Aile ve Hizmetleri Müdürlüğü’nün 
Karşıyaka Halk Eğitimi Merkezi iş 
birliği ile Bülent Ecevit Kültür Mer-
kezi’nde düzenlediği sertifi kalı pasta 
yapım kursu tamamlandı. Meslek 
edindirme ve istihdama destek 
sağlamak amacıyla başlatılan kurs 
sayesinde pasta yapım ve sunumu 
çırakları yetiştirilirken, sektördeki 
istihdam açığının kapanmasına da 
destek sunuldu. Toplam 512 saatlik 
kursu tamamlayarak sertifi kalarını 
alan öğrenciler, sektörde istihdam 
edilebildiği gibi kendi işletmelerini 
kurarak iş hayatına atılabiliyorlar. 

ELLERİNDE LEZZET VAR
Kursiyerlere iş başvurularında ve 

kendi işlerini kurmalarında kulla-
nabilecekleri sertifi kalar verdiklerini 
ifade eden pasta yapım ustası Begüm 
Özbek, “Karşıyaka Belediyesi ve 
Karşıyaka Halk Eğitim Merkezi’nin 
imkanlarıyla her kurs döneminde 15 
öğrencimize pastacılık üzerine ders 
veriyoruz. Kursiyerlerimiz 22 modül 
ders alıyorlar. Toplamda 512 saatlik 
bir eğitim oluyor. Her modül öncesi 
teorik bilgiler ders olarak verilip, de-
vamında uygulama yapılıyor. Modül 
sonlarında da öğrencilerimiz sınav 
oluyor. Çok farklı yöntem ve teknikle 
gerçekleştiren bu kursların öğrenci-
lere çok büyük faydasının olduğunu 
gördüm. Hayatta var olmak isteyen 
kadınlara yol açıyor. Normal haya-
tında pastacılık ile uğraşan kişiler 
de burada bilgilerini pekiştiriyor ya 
da yeni bilgiler öğreniyorlar. Unlu 

mamuller sektöründe ara eleman ve 
eleman açığı çok fazla. Kursiyerler-
den bazıları da girişimde bulunarak 
kendi işletmelerini açma yolunda 
adımlar atıyorlar. Bazı kursiyerle-
rimiz de sosyal medya üzerinden 
müşteri toplayıp siparişler alıyorlar. 
Özetle kursumuz iş sahibi yapıyor” 
ifadelerini kullandı.

‘DESTEK SUNACAĞIZ’
Karşıyaka Belediye Başkanı Dr. 

Cemil Tugay, istihdama destek olan 
kursları çok önemsediklerini belirte-
rek, “Ülkemizin içinde bulunduğu 
mevcut ekonomik durumda ailelerin 
her türlü desteğe ihtiyacı olduğu 
ortada. Sektörün de eleman ihtiyacı 

var. Biz de bu 
noktada dev-
reye girerek 
hem sektörün 
ihtiyaç duy-
duğu elemanı 
yetiştiriyor 
hem de yurt-
taşlarımızın gelir 
elde edeceği ya da 
yeteneklerini gelir 
kapısı haline getirerek 
daha mutlu bir çalışma ha-
yatına erişeceği çözümler üretiyoruz. 
Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlü-
ğümüz ile Karşıyaka Halk Eğitimi 
Merkezi’nin düzenlediği kursları-
mızda kadının toplumsal hayattaki 

yerini güç-
lendirecek, 
ekonomik 
hayata daha 
fazla dahil 
olmasını 

sağlayacak 
çalışmalar ger-

çekleştiriyoruz. 
Uzman eğitici 

kadrolar ve teknik 
altyapı ile donanımlı 

mezunlar veriyoruz. Kurs-
larda emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum. İhtiyaç devam ettiği süre-
ce kurslar düzenlemeye ve istihdama 
destek sunmaya devam edeceğiz” 
diye konuştu.■ Haber Merkezi

Seyrek Sahipsiz Hayvan Hastanesi açıldı

İZMİR Büyükşehir Belediye 
Başkanı Tunç Soyer, Mene-
men Seyrek’te kurulan, Türki-
ye’nin en modern ve kapsamlı 
sahipsiz hayvan hastanesinin 
açılışını yaptı. Bir yerel yöne-
tim tarafından ilk defa hayata 
geçirilen, içinde yoğun bakım 
ve yatan hasta üniteleri bulu-
nan Seyrek Sahipsiz Hayvan 
Hastanesi’nde 24 saat esasıyla 
uzman veteriner hekim kad-
rosu ile cerrahi operasyonlar 

yapılacak, daha modern teda-
vi imkânı sağlanacak. Soyer, 
İzmir Veteriner Hekimleri 
Odası’na iş birlikleri için teşek-
kürlerini sunarak konuşması-
na başladı. Başkan Tunç Soyer, 
“Uzun süredir kamuoyunda 
sokak hayvanlarının itlaf 
edilmesiyle ilgili yürütülen 
algı operasyonunu büyük bir 
üzüntüyle izliyorum. Bugün, 
tam da bu tartışmalar devam 
ederken can dostlarımıza 

sahip çıktığımızı gösteren bir 
adalet hareketi başlatıyoruz. 
Seyrek Sahipsiz Hayvan 
Hastanesi bu hareketimizin bir 
mihenk taşı olacak. Hastane-
miz, Türkiye’de bir belediye 
tarafından hizmete alınan ve 
tamamı kamu kaynaklarıyla 
hizmet veren en donanımlı ve 
kapsamlı hayvan hastanesi. 
Bu alanda ülkemize öncülük 
ediyor olmaktan gurur duyu-
yorum” dedi. 

Türkiye’de ilk defa bir belediye tarafından hayata geçirilen, sokak hayvanlarına 
birçok hizmetin sunulacağı Seyrek Sahipsiz Hayvan Hastanesi açıldı

Karşıyaka Belediyesi, kurslarıyla katılımcıların ilgi alanlarında yeteneklerini geliştirmesini sağlıyor. 
Katılımcılar, sektörde istihdam edilebildiği gibi kendi işletmelerini kurarak da iş hayatına atılıyor

Karşıyaka’da kurslarla 
istihdama tam destek

BORNOVA Belediyesi’nin çocuk aktivite 
merkezlerindeki çocuklar karne heyecanı 
yaşadı. 2022-2023 eğitim öğretim yılının ilk 
dönemini tamamlayan minik Bornovalılar 
için tören düzenlendi. Tüm öğrencilerin 
iyi bir tatil geçirmesini ve dinlenerek daha 
büyük bir enerjiyle yeni döneme başlama-
sını dileyen Bornova Belediye Başkanı Dr. 
Mustafa İduğ, “Birbirinden eğlenceli yarıyıl 
etkinlikleriyle öğrencilerimizin yanında 
olmaya devam edeceğiz” dedi. Hem ço-
cukların gelişimine katkı koymak hem de 
kadınların iş hayatında ve sosyal yaşamda 
daha aktif olmalarını sağlamak amacıyla 
açılan merkezlerde karnelerini alan çocuk-
lar, müzik eşliğinde şarkı söyleyip dans etti. 
Hayatlarında ilk kez karne heyecanı yaşa-
yan miniklere çeşitli hediyeler de verildi.

Bornova’da miniklerin 
karne heyecanı

GAZİEMİR Belediyesi’nin kültür sa-
nat kurslarına, her yaştan binlerce yurttaş 
katılıyor. Kişisel gelişimlerine katkı katmak 
ve sosyalleşmek amacıyla kurslara katılan 
Gaziemirliler, tiyatro kursuna yoğun ilgi 
gösteriyor. Belediyenin tiyatro kursunda, 
yaş gruplarına göre çocuk, genç ve yetişkin 
kategorilerinde eğitim veriliyor. Atatürk 
Kültür Merkezi Nazım Hikmet Sahnesi’nde 
düzenlenen tiyatro kursunda, sahne bilgisi 
ve uygulaması, diksiyon eğitimi, hareket, 
ritim, beden dili, jest-mimik, vurgu-tonla-
ma, rol çözümlemesi, ses kullanımı eğitim-
leri veriliyor. Eğitimin sonunda belediyenin 
düzenlediği yıl sonu gösterilerinde sahne 
alan kursiyerler, sahneledikleri oyunlarla 
yeteneklerini izleyicilerle paylaşmanın gu-
rurunu yaşıyor.

Çocuklar tiyatro 
sahnesinde büyüyor

Oran, tesisisin bölge turiz-
mini canlandıracağını 
söyleyerek; “Sürdü-

sorumluk aldık. 8 bin 
metre kare inşaat alanı 
olan 233.048.820,00 Milyon 
Lira maliyetli Ilıca Günübirlik Ter-

hizmet verecek. Ilıca 
Günübirlik Termal Te-

sisimizi kısa sürede hayata 
geçireceğiz, bölge esnafımıza da 

var. Biz de bu 

hem sektörün 

duğu elemanı 

taşlarımızın gelir 
elde edeceği ya da 
yeteneklerini gelir 
kapısı haline getirerek 
daha mutlu bir çalışma ha-
yatına erişeceği çözümler üretiyoruz. 
Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlü-
ğümüz ile Karşıyaka Halk Eğitimi 

yerini güç-
lendirecek, 
ekonomik 
hayata daha 
fazla dahil 
olmasını 

sağlayacak 
çalışmalar ger-

çekleştiriyoruz. 
Uzman eğitici 

kadrolar ve teknik 
altyapı ile donanımlı 

mezunlar veriyoruz. Kurs-
larda emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum. İhtiyaç devam ettiği süre-
larda emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum. İhtiyaç devam ettiği süre-
larda emeği geçen herkese teşekkür 

ce kurslar düzenlemeye ve istihdama 

Ekrem
Oran

Tunç
Soyer

Medine
Çam

Bu bir haber ilanıdır.
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi’ne 
(İzBB) bağlı İzmir Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (İZSU) Genel Müdür-
lüğü tarafından 28 milyar liralık 
yatırımla hayata geçen ve İzmir’in 
50 yıllık altyapı sorunlarını çözüme 
kavuşturan projelerin tanıtıldığı, 
‘Büyük Altyapı Yatırımları Toplu 
Açılış ve Temel Atma Töreni’, Cum-
huriyet Meydanı’nda gerçekleşti. 
Yoğun katılımın olduğu törende 
konuşan İzmir Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Tunç Soyer, çalışmaları 
aktardığı esnada kalabalıktan da, 
‘İzmir Tunç kalacak’, ‘İzmir seninle 
gurur duyuyor’ sloganları atıldı. 

EN BÜYÜK HAMLE
Meydan’daki kalabalığa seslenen 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Tunç Soyer, İzmir tarihinin en bü-
yük altyapı hamlesini yaptıklarını 
belirterek şunları söyledi: “İzmir’in 
Cumhuriyet sevdalısı, Atatürk 
aşığı mert insanları, 5yıl önce bu 
güzel şehrin Belediye Başkanı olma 
görevini bir onur madalyası olarak 
göğsüme taktınız. Birlikte İzmir için 
aşkla çalıştık. Pandemiye, giderek 
derinleşen ekonomik krize, yaşadı-
ğımız felaketlere birlikte göğüs ger-
dik. Ben daima ‘Bir işi yapmamanın 
bin, yapmanın bir sebebi vardır’ 
dedim. Mazeret değil, icraat ürettik. 
İzmir’de yarım asırdır halının altına 
süpürülen sorunları, büyük bir 
kararlılıkla çözüme kavuşturduk. 
Başlattığımız Büyük Altyapı Sefer-
berliği ile bugüne kadar kimsenin 
cesaret edemediği, İzmir tarihinin 
en büyük altyapı hamlesini yaptık. 
İZSU Genel Müdürlüğü’müzün 
yaptığı 28 milyar TL’lik dev yatı-
rımla, İzmir’de sadece elimizi değil, 
gövdemizi de taşın altına koyduk. 
Hizmetlerimizi İzmir’in 156 yıllık 
belediyecilik tarihine altın harflerle 
kazıdık. Söz verdik, yaptık! Bugün, 
bu gurur tablosunu hep birlikte 
kutlamak için bir aradayız. İZSU 
Genel Müdürlüğümüzün 28 milyar 
lirayı bulan yatırımlarının ulaştı-
ğı göz kamaştırıcı noktayı tarihe 
not düşmek üzere buradayız. 28 
milyarlık yatırımımızın 11 milya-
rını bugün açacağımız projeler, 3 
milyarını devam eden ve temelini 
attığımız projeler ve son olarak 14 
milyarını ise yeni dönemde başla-
yacak çalışmalarımız oluşturuyor. 
5 yıldır yerin metrelerce altını oya 
gibi işleyerek, binlerce kilometre 
hat inşa eden görünmez kahra-
manlarımızın, emekçilerimizin alın 
terini görünür kılmak ve onlara da 
bir teşekkür sunmak için buradayız. 
Hoş geldiniz, sefalar getirdiniz.” 

DEVRİM NİTELİĞİNDE
Beş yıl önce göreve geldiğinde 

kritik bir karar vermek zorunda 
olduğunu ve altyapı yatırımlarını 
tercih ettiğini vurgulayan Başkan 
Soyer, yapılan çalışmaları rakamla-
rıyla sıraladı. Başkan Soyer, şöyle 
konuştu: “Ya İzmir’in yer altına 
yatırım yaparak, artık zamanını 
dolduran altyapımızı güçlendire-
cek ya da vitrini süsleyecektim. 
Tercihim altyapı yatırımından yana 
oldu. Çünkü geleceği inşa etmenin 
başka yolu yoktu. Yoksa bu şehir 
her yağmurda sel ve taşkın haber-
leriyle uyanmaya devam edecekti. 
İzmir’de insan onuruna yakışır 
güvenli bir yaşamı teminat altına 
almak için kolları sıvadık. Cumhu-
riyetimizin 100. yılında, her biri bir 
devrim niteliğinde olan çok büyük 
işler yaptık” diyerek yapılan çalış-
maları rakamlarıyla sıraladı: “300 
kilometre yağmur suyu ayrıştırma 
hattı, 3200 kilometre içme suyu 
hattı, 1400 kilometre kanalizasyon 
hattı, 3 ileri biyolojik atıksu arıtma 
tesisi, 8 paket atıksu arıtma tesisi, 2 
atıksu arıtma tesisimizde kapasite 
artırımı, 5 içme suyu arıtma tesisi, 
11 paket içme suyu arıtma tesisi, 1 
içme suyu arıtma tesisinde kapasite 
artırımı ve aşırı yağışlara önlem ola-
rak 200 noktada doğrudan müdaha-
lelerle ürettiğimiz kalıcı çözümler... 
Tüm bunlar İzmirli’nin can ve mal 

güvenliği için yaptığımız hizmetler-
dir.” Körfez’deki kirliliğin ve koku 
sorununun en temel sebeplerinden 
birisinin birleşik sistem olduğunu 
ve her yağışta birbirine karışan yağ-
mur suyu ve kanalizasyon hatlarını 
birbirinden ayırdıklarını söyleyen 
Başkan Soyer, “Artık, İzmir’in atık 
suları arıtma tesislerine, yağmur su-
ları ise hiç kirlenmeden doğrudan 
Körfez’e akıyor. Yağmur sularının 
arıtma tesisine gelmesini engelle-
yerek hem işletme maliyetlerini 
düşürdük hem tesislerin ömrünü 
uzattık. İzmir’in koku sorunu artık 
tarihe karıştı. Bunu başarmak için, 
bugüne kadar üstüne sürekli bant 
yapıştırılan ve her yağmurda yeni-
den kanayan o yarayı iyileştirdik. 7 
milyar TL’lik bir yatırımla, bugü-
nün gençleri torun sahibi olduğun-
da dahi çalışacak bir sistem kurduk. 
İzmir’in 50 yılını garanti altına 
aldık” açıklamalarında bulundu.  
‘KÖRFEZ’DE YÜZECEĞİZ’

Başkan Soyer’in açıklamalarının 
ardından her gününü Körfez’de 
geçiren balıkçıların yer aldığı vide-
onun gösterimi yapıldı, sonrasında 
ise Başkan Soyer, Yaşayan Körfez 
programını anlattı. Başkan Soyer, 
şunları söyledi: “Balıkçı kardeşle-
rimin sözleri bir tesadüf değil. Bu 
sözler, 11 milyar 95 milyon TL’lik 
rekor bir yatırımla uyguladığımız 
Yaşayan Körfez Programımız... 
Bu programın dört ana ayağı var. 
Birincisi birleşik sistem çalışan 
kanalizasyon ve yağmur suyu hat-
larını ayrıştırmak. İkinci ayak İzmir 
kent merkezinin arıtma kapasitesini 
artırmak ve birden fazla noktaya 
yaymak. Bu kapsamda Çiğli Atık 
Su Arıtma Tesisi’nin revizyonunu 
başlattık. Tesisimizde 1’inci, 2’inci 
ve 3’üncü fazlar düşük verimle çalı-
şıyordu. 250 milyon TL’lik revizyon 
projesiyle tesisin verimliliğini ciddi 
ölçüde artırdık. Çiğli Arıtma Tesi-
si’ni daha da büyütecek dördüncü 
faz ünitelerinin inşaatı sürüyor. 
Böylelikle tesisimizin toplam arıtma 
kapasitesi 820 Bin metreküpe çıkar-
tıyoruz. Yine bu kapsamda Güney-
batı Atık Su Arıtma Tesisi’mizin 
de kapasitesini 56 Bin metreküpe 
yükseltiyoruz. Kapasite artışı saye-

sinde Narlıdere ilçesinin tamamının 
evsel atık suları Çiğli Atıksu Arıtma 
Tesisi yerine Güzelbahçe’deki 
Güneybatı Atıksu Arıtma Tesisi’nde 
arıtılacak. Karabağlar ilçemizde bir 
atıksu arıtma tesisi kurulması içinse 
hazırlıklarımız başladı. Bu tesis 
İzmir’in ilk yeraltı arıtması olacak 
ve 100 bin metreküp kapasiteyle 
çalışacak. Artık Gaziemir, Buca ilçe-
lerin tamamı, Karabağlar ilçemizin 
ise büyük bir bölümünün evsel atık 
suları Çiğli Atıksu Arıtma Tesisi 
yerine Karabağlar atıksu arıtma te-
sisimizde arıtılacak. Yaşayan Körfez 
Programımızın üçüncü ayağında ise 
arıtma sonrası süreci yönetmek yer 
alıyor. Bu çalışmamız kapsamında, 
kokunun ana kaynaklarından biri 
olan Çiğli Arıtma Tesisimizin etra-
fındaki çamur stok sahalarını reha-
bilite ediyoruz. Tüm bunların yanı 
sıra Çiğli Atık Su Arıtma Tesisi’nin 
çıkışına günde 200 bin metreküp 
kapasiteli geri kazanım ünitesi ku-
rarak, atık suları tarımsal ve kentsel 
kullanıma uygun hale getiriyoruz. 
1 milyar TL’lik bu büyük yatırım, 
Körfez kıyılarındaki dalyanların 
ekolojik restorasyonu ve balık nü-
fusunun çoğalması için  hayati bir 
öneme sahip... Son olarak, körfezde 
sığlaşma kaynaklı koku sorununun 
önüne geçmek için derelerin getir-
diği teressübatı ortadan kaldırıyo-
ruz. Yarım metreye kadar sığlaşan 
dere çıkış ağızlarında yaptığımız 
taramayla, kokuya neden olan 
malzemeleri alandan uzaklaştırdık. 
Sizlerin huzurunda bir kez daha 
söz veriyorum. Bu güzel Körfez’de 
yüzeceğimiz günler çok yakın!” 

974 MİLYONLUK TESİS
Beş yılda, 974 milyon 520 bin 

TL’lik yatırımla 3 yeni atık su 
arıtma tesisi ve 8 yeni paket atık su 
arıtma tesisini şehre kazandırdıkla-
rını açıklayan Başkan Soyer, “3 atık 
su arıtma tesisimizde ise kapasite 
artırımı gerçekleştirdik. 4 milyar 
187 milyon liralık yatırımla atık su-
ların tesislerimize ulaşmasını sağla-
yacak 1400 kilometre kanalizasyon 
hattı inşa ettik. Ve bu tarihi günde, 
sizlere Torbalı Atık Su Arıtma Tesisi 
2. etabının inşaatını tamamladı-
ğımızı ve mekanik montajını da 

tamamlayarak yakında hizmete 
alacağımızı müjdelemek istiyorum” 
dedi. Torbalı’da hem evsel hem sa-
nayi atık sularını arıtan tesise canlı 
bağlanıldı. Soyer, “İnanıyorum ki 
tesisimizin yeni etapları İzmir’de 
başlattığımız altyapı devriminin mi-
henk taşları olacak” diye konuştu. 
KEMERALTI ÇALIŞMALARI 

Kemeraltı Çarşısı’nda yapılan 
altyapı çalışmalarından söz eden 
Başkan Soyer, “Birinci etabını bitir-
diğimiz altyapı ve üstyapı yenileme 
çalışmalarının 2. ve 3. etaplarını da 
tamamlıyoruz. Hedefimiz yenilenen 
altyapı ve üstyapısıyla Kemeraltı’nı 
UNESCO Daimi Listesi’ne dahil 
etmek.2500 yıllık tarihiyle yeryüzü-
nün en büyük açık hava çarşısı olan 
Kemeraltı’nın 80 yıldır el değmeyen 
altyapısını, tarihi dokusuna uygun 
bir üst yapıyla buluşturuyoruz. 
2024 yılında ise 590 kilometre içme 
suyu hattı, 233 kilometre atık su 
hattı, 100 kilometre yağmur suyu 
ayrıştırma hattı, 97 yeni içme suyu 
sondaj kuyusu, 3 atık su arıtma tesi-
sinde kapasite artışı ve 6 yeni atıksu 
arıtma tesisi bugüne kadar yaptığı-
mız yatırımları takip edecek” dedi. 
13 MİLYARLIK FİNANSMAN

“Bugün sizlerle bir müjdeli haber 
daha paylaşmak istiyorum” sözle-
riyle konuşmasını sürdüren Soyer, 
kente kazandırılan 13 milyar TL’lik 
finansmana dikkat çekerek, “İzmir 
Körfezi için attığımız dev adımların 
hiçbiri, enflasyondan krizden asla 
etkilenmeyecek. Göreve geldiğim-
den bu yana başından beri bizzat 
takip ettiğim bir sürecin sonucunda, 
sadece Körfezin temizlenmesi için 
405 milyon Euro, yani 13 Milyarlık 
bir uluslararası yatırım finansma-
nını İzmir’e kazandırmış bulunu-
yoruz. Bu hizmetlerin ne anlama 
geldiğini söyleyeyim; Körfezin 
kirlilik çilesi bitecek. Çocuklarımız, 
gençlerimiz ve bizler, bu körfezde 
yeniden yüzeceğiz. Çok az kaldı! 
İnanın bana, bu hayal değil. İzmir 
her zaman en güzelini, en iyisini 
hak ediyor. Ve biz, hak ettiği hizme-
ti İzmir’e sunmaya hız kesmeden 
devam edeceğiz” açıklamalarında 
bulundu. n Gizem Taban Şeber

İZSU’dan 28 milyarlık 
ALTYAPI YATIRIMI

İZSU tarafından 28 milyarlık yatırımla hayata geçirilen projelerin toplu açılışı ve temel 
atma töreni gerçekleşti. Cumhuriyet Meydanı’nda yapılan törende İzmirlilere seslenen 

Soyer, “Beş yıl boyunca canla, başla, aşkla çalıştım. Sevgili kardeşlerim, benimle birlikte 
yola devam etmeye var mısınız?” dedi. Kalabalıktan Başkan Soyer’e tam destek geldi

GANİMET 
GÖRENLERİN 
OYUNLARINI 

BOZDUM 

SON olarak, meydanda-
ki coşkulu kalabalığa sesle-
nen Başkan Soyer, “Beş yıl 
boyunca sadece İzmir için, 
bu güzelim kentte yaşayan 
tüm hemşehrilerim için 
canla, başla, aşkla çalıştım. 
Dört buçuk milyon İzmir-
li’nin geleceğinin, hayal-
lerinin çalınmaması için 
mücadele ettim. Bir yan-
dan geçmişin halı altına 
süpürülmüş tüm mesele-
lerini çözmeye bir yandan 
bu şehri ganimet olarak 
görenlerin oyunlarını 
bozmaya çalıştım. Çeşme 
başta olmak üzere cennet 
şehrimize göz diken, içteki 
ve dıştaki rantiyecilerle 
kavga ettim. Çünkü biz 
gücümüzü güzel İzmir’in 
temiz kalpli insanlarından 
alıyoruz.  Mustafa Ke-
mal Atatürk’ün yolunda 
yürüyoruz. İzmir daime 
kendi kaderini belirleyen, 
kendi sesini yükselten, çok 
ses çok renk çok nefesle 
zenginleşen, demokrasinin 
ev kuvvetli kalesidir. Bu 
şehir kendi gücüyle yük-
selmeye, kendi halkının 
direnciyle ayakta kalma-
ya devam edecektir. İlk 
sözümüzde, son sözümüz 
de, son nefesimiz de İzmir! 
Kardeşlerim, benimle bir-
likte yola devam etmeye 
var mısınız? Değerlerimizi 
koruyup geliştireceğiz, 
yeni hedeflere ulaşacağız. 
Birlikte emek vermeye 
hazır mısınız?” diye sordu. 
Kalabalıktan Başkan So-
yer’e büyük destek geldi.

TunçTunç
SoyerSoyer

ŞenolŞenol
AslanoğluAslanoğlu
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IZDOC – İzmir Uluslararası Belgesel Festivali 25-26-27-28 
Ocak tarihlerinde İzmir Fransız Kültür Merkezi’nde bu yıl 

ikinci kez belgesel sinema izleyicileriyle buluşacak

Yaygın Yüzey Araştırma yöntemi kullanılarak gerçekleştirilen 
çalışma neticesinde tarihi kalıntılar belgelenerek coğrafi  bilgi 

sistemine dayanan geniş bir veritabanı oluşturuldu

Lise yıllarım: Asım, 
Kemal, ben… Sürekli 
birlikteyiz. Yer, Gökçeada. 

Yatılı okuyoruz. Öğretmen 
olacağız. Mezun olur olmaz 
tayinimiz çıkacak ve her birimiz 
Anadolu’nun bir yerlerine 
savrulacağız. Günlerden bir 
gün. Asım’ın tıraş zamanı 
gelmiş, pek oralı değil. Bir ara 
dayanamayıp “Medeniyete 
gel Asım” dedim. Yanıtı 
Kemal yapıştırdı: “O öyle 
bilmediği yerlere gelmez!” 
Gülüştük geçtik tabii. Haa, 
soracak olursanız o zamanlar, 
yani 1970’li yılların ilk yarısı, 
bugünkünden çok daha 
medeniydik; bunu o yılları 
yaşayan herkes bilir. Her zaman 
altlarını çizerek belirttiğim 
gibi, dosttuk, arkadaştık, 
komşuyduk, hemşeriydik, 
yoldaştık… Merhabamız 
merhaba, sözümüz sözdü. 
Aramızdaki fi kir ayrılıklarını 
bir kenara koymuş, yaşama 
sevinçlerimize sarılmıştık. 

İnsanları erdemli kılan bu 
değerler 12 Eylül 1980’den 
sonra büyük bir yara aldı. Düşe 
kalka da olsa esnafa “Hayırlı 
işler!”, işçiye “Emeğine sağlık”, 
memura “Merhaba” demeyi 
sürdürdük. Demiryollarından 
emekli komşumuz Mithat 
Efendi’yi gördüğümüzde “Allah 
ömürler versin, hürmetler 
ederim efendim” fi lan dedik. 
Mahallemizdeki akranımız 
kızlara yan gözle bakmadık, 
baktırmadık. Bakanı ayıpladık. 
Salça, yağ, erişte, tarhana; evde 
yoksa komşuda mutlaka vardı, 
ondan alırdık. Yazın bazen hep 
birlikte bir kamyon kasasına 
binip yakın bir piknik yerine ya 
da denize fi lan giderdik. 

Uzatmayayım, devir 

değişti, insanlar değişti, 
kimse kimseyi tanıyamaz 
oldu. Sanki görünmez bir 
el ruhlarımızı çaldı, içimizi 
boşalttı. Geçenlerde bir TV 
kanalında biri, hali hazırdaki 
iktidarı kastederek, “Bunlar 
yaşama sevincimizi çaldı 
yahu!” dedi. Evet, işin özeti 
buydu: Özellikle şu son yirmi 
yılda ne ağzımızda bir tat 
bıraktılar, ne gözlerimizde bir 
ışık. Otobüslerde, trenlerde, 
vapurlarda, sokaklarda kimseyi 
gülerken göremiyoruz. Suratlar 
beş karış, alınlar kırışık, 
gözler dalmış, başlar çürük 
birer armut gibi düşmüş… 
İnsan “Ne oldu bize böyle 
ya’u!” demeden duramıyor. 
Kazara iki kişi kahkaha atsa 
yadırgıyoruz. Herkes öfkeli. 
Besbelli, sıkışmışlar, gerginler, 
kafalarının içi çözemedikleri 
sorunlarla dolu. Hele trafi kte! 
Benden tavsiye: Haklı bile 
olsanız siz “pardon” deyin.

Gelelim yayın dünyasına: 
Eskiden, yani bahsettiğim 
o zamanlarda yayıncılar 
da zarifti, yazarlar da. 
Yayıncıların çoğu zaten 
aynı zamanda edebi kişiliğe 
sahip olduklarından mıdır 
nedir, kitaplarını, yazılarını 
yayımladıkları yazarları arada 
bir arayıp hatırlarını sorarlar, 
onurlandırırlardı. Telifl erini 
geciktirmeden, hatta bazen 
peşin peşin öderler, onları 
korur gözetirlerdi. Dedim ya, 
iki taraf da zarif, incelikleri 
gözeten, kibar insanlardı. 
Ben bütün şu söylediklerime 
tanık oldum, o güzel insanları 
tanıdım. Zarafet yalnızca 
yayıncı-yazar arasında değil, 
yazarların kendi aralarında da 
sürüp giderdi. Eleştirilerinde 
bile belli bir incelik, bir kibarlık 
vardı. Üsluplarına dikkat eder, 
birbirlerini kırmamaya özen 
gösterirlerdi. Efendim, arada 
bir sert tartışmalar olmaz 
mıydı? Tabii olurdu ama o 
sert tartışmalarda bile kural 
değişmezdi: Uygarlık kuralı.    

Zarafet, incelik, 
kibarlık filan

Aydoğan
Yavaşlı
Aydoğan
Yavaşlı
ayavasli@gmail.com

İZMİR Ekonomi Üniversitesi 
Sürekli Eğitim Merkezi (EKOSEM) 
Müdürü Prof. Dr. Nesrin Oruç 
Ertürk’ün yürütücülüğünde gerçek-
leşen ‘Bilge Yaşam: Yaşlılık Karşıtlığı 
Hakkında Farkındalık’ başlıklı AB 
projesinin temelleri 2020 yılında 
atıldı. İleri yaşlı bireylerin yaşam 
kalitesini artırmayı amaçlayan ulus-
lararası proje, Türkiye’nin yanı sıra 
Yunanistan, İtalya, Almanya, Maca-
ristan ve Polonya’da da eş zamanlı 
gerçekleşti. 

ÖĞRENCİ GİBİYDİLER
Yaz döneminde tıpkı bir öğrenci 

gibi üniversiteye gelerek sınıfl arda 
eğitim alan, konferans salonlarındaki 
etkinliklere katılan, yemekhanede 
hep birlikte zaman geçiren yaşlılar, 
hayat enerjilerini artırdı. 100’ü aşkın 
yaşlıya ulaşılan proje, geçtiğimiz yıl 
başarıyla tamamlandı. 

YOĞUN TALEP GELDİ
Ancak projenin bitmesinin ar-

dından çok sayıda ileri yaşlı birey, 
projede yer almak istediğini belir-
terek direkt olarak ya da yakınları 
aracılığıyla İEÜ’ye talepte bulundu. 
Örnek bir sosyal sorumluluk proje-
sine imza atan İEÜ, yaşlıların bu ilgi 
ve talebine kayıtsız kalmadı, projeyi 
geleneksel hale getirerek uzun yıllar 
devam ettirme kararı aldı. 

GÜNE NEŞEYLE 
BAŞLIYORUM

EKOSEM Müdürü Prof. Dr. Er-
türk, yeni dönemde yaşlılarla bulu-
şacakları için çok heyecanlı oldukla-
rını söyleyerek, “İzmir’imizde 65 yaş 
üstünde çok sayıda yaşlımız bulu-
nuyor. Birçok yaşlımız, zamanının 
büyük kısmını evde geçiriyor, sosyal 
yönden zorluk çekebiliyor. Bizim bu 
projedeki en büyük amacımız; bu 
yaşlılarımıza ulaşmak, onların hayat-
larına olumlu bir dokunuş yapmaktı. 

Büyük bir mutlulukla söylüyorum 
ki, bunu başardık. Projemizde yer 
alan yaşlılarımızdan; ‘Her sabah kal-
kıp direkt televizyonu açıyordum. 
Kendimi kısır döngüde hissediyor, 
sıkılıyordum. Kendimi aştım 
ve mutluyum’, ‘Artık 
uyanmak, güne 
neşeyle başlamak 
için bir sebe-
bim daha var’, 
‘Yıllar öncesine 
döndüm, to-
runum gibi ol-
dum. Yeniden 
üniversiteli-
yim’ ve ‘Sos-
yal medyayı, 
akılı telefonları 
kulanmaya kor-
kuyordum. Şimdi 
ise video çekip çocuk-
larıma, arkadaşlarıma bile 
iletebiliyorum’ tarzında çok sayıda 
olumlu dönüş aldık” diye konuştu.

KULAKTAN 
KULAĞA YAYILDI

Prof. Dr. Ertürk, sözlerini şöyle 
sürdürdü: “İlk andan son güne 

kadar, neredeyse hiç devamsızlık 
yapmayan bir öğrenci gibi prog-
ramları, eğitimleri kaçırmadılar. 
Proje duyuldukça, kulaktan kulağa 
yayıldıkça ilgi ve talep daha da 

arttı. ‘Projeye bizi de alın’ ya da 
‘Yer açılırsa gelebilir mi-

yiz?’ tarzında telefonlar 
aldık. Yaşlılarımızın 

komşuları, yakın-
ları, aileleri bize 
ulaşmaya çalıştı. 
‘İzmir dışından 
akrabama da 
söyledim, birlikte 
gelsek olur mu?’ 
diye soranlar 

bile oldu. Proje 
tamamlandığında, 

yaşlılarımızın ‘Keş-
ke bitmeseydi’ diyen 

bakışlarına, mutluluk ve 
burukluğu bir arada hissetti-

ren o yüz ifadelerine tanıklık ettik. 
Yaşlılarımız, hala birbirleriyle gö-
rüşüyor, dostluklarını sürdürüyor. 
Proje bittikten sonra üniversitemize 
ziyaret için gelenler de oldu. Gör-
dük ki, daha ulaşmamız gereken 
çok yaşlımız var.”

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ), 65 yaş üstü bireylerin sosyal yaşama 
daha aktif katılmasını hedefl eyerek hayata geçirdiği ‘Bilge Yaşam’ projesini, 

yaşlıların yoğun talebi üzerine devam ettirme kararı aldığını açıkladı

SEÇİCİ kurul üyeliklerini Ali 
Demirtaş, Aykan Özener, Habip 
Yanç ve Mehmet Ünal’ın yaptığı 
festivalde üç ayrı dalda verilen “en 
iyi belgesel” ödülleri de sahiplerini 
buldu.

Uzun metraj dalında, Kolombi-
yalı yönetmenler Laura Bibibana 
Angel Rengifo ve Noah David 
DeBonis’in fi lmi “STRANGERS 
TO PEACE” , kısa metraj dalında, 
Nepalli yönetmen Gopal Shiva-
koti’nin “PERPETUAL SEAR-

CH” adlı fi lmi, deneysel dalında 
Arjantinli yönetmen Mauricio 
Brunetti’nin fi lmi “THE EXILE OF 
THE SEA” ödüle değer görüldü.  
Dört gün boyunca İzmirli belgesel 
severleri Fransız Kültür Merke-
zi’nde 23 fi lmden oluşan bir prog-
ram bekliyor. Ayrıca, belgesel fi lm 
yönetmenleri Alberto Modiano, 
Ali Demirtaş, Ebru Şeremetli, Go-
pal Shivakoti, Miriam H Carlsen, 
Ragıp Taranç ve Saeed Mayahy ile 
söyleşiler yer alıyor.

İzmir Belgesel Film 
Festivali başlıyor

Yaşlılar istedi
İEÜ KIRMADI

EGE Üniversitesi Edebiyat 
Fakültesi Arkeoloji Bölümü Pro-
tohistorya ve Önasya Arkeolojisi 
Anabilim Dalı öğretim üyesi Prof. 
Dr. Çiler Çilingiroğlu tarafından 
yürütülen “Karaburun Arkeolo-
jik Yüzey Araştırması” bölgenin 
tarihine ışık tutuyor. Yaygın Yüzey 
Araştırma yöntemi kullanılarak 
gerçekleştirilen çalışma neticesinde 
tarihi kalıntılar belgelenerek coğrafi  
bilgi sistemine dayanan geniş bir 
veritabanı oluşturuldu.

Araştırma hakkında bilgiler 
veren Prof. Dr. Çiler Çilingiroğlu, 
“Sekiz yıl süren araştırma, 200’e 
yakın arkeolojik ve tarihi alanı 
kayıtlara geçerek Karaburun’un 
geçmişi üzerine yapılan ilk sis-
temli çalışma olmuş, İzmir’in tarih 
öncesine ilişkin bilinmeyen yönleri 
ortaya çıkarmıştır” dedi.

250 BİN YIL GERİYE ÇEKTİ
Prof. Dr. Çilingiroğlu, “Karabu-

run’un Yeni Liman çevresindeki 
araştırmalar, İzmir’in bilinen en eski 

buluntu yerini keşfederek, İzmir ve 
çevresindeki Alt ve Orta Paleolitik 
Dönemlere ilişkin yerinde korunmuş 
olan ilk yontma taş aletlere erişmiş-
tir. Bu buluntular Batı Anadolu pre-
historyası açısından önem taşımakta, 
İzmir’deki insan varlığını 250 bin 
yıl geriye çekmektedir. Araştırma, 
bölgede Buzul Çağı’nda yaşamış top-
layıcı avcı gruplara ilişkin çok sayıda 
arkeolojik veriye ulaşmıştır. Yapılan 
çalışmalar Karaburun’da günümüz-
den önce 12 bin yıl önceye tarihlenen 
ve çakmaktaşından üretilmiş mikro-
litik bir yontmataş alet endüstrisine 
işaret etmektedir. Bu endüstri Doğu 
Akdeniz ve Ege’den bilinen çağdaş 
bulgularla benzerlikler sunar. Kara-
burun Arkeolojik Yüzey Araştırması 
günümüzden 11 bin – 9 bin yıl önce, 
Holosen başlarında bölgede yaşamış 
konar-göçer toplayıcı-avcı gruplara 
ilişkin ilk arkeolojik kanıtlara eriş-
miş, Batı Anadolu’da tarıma dayalı 
yaşam biçiminin ortaya çıkışından 
önceki tarihsel süreçleri aydınlatmış-
tır” diye konuştu. ■ Fuat Akar

Karaburun’un 
tarihine ışık 

tutan araştırma

Kendimi kısır döngüde hissediyor, 
sıkılıyordum. Kendimi aştım 
ve mutluyum’, ‘Artık 
uyanmak, güne 
neşeyle başlamak 

‘Yıllar öncesine 

akılı telefonları 
kulanmaya kor-
kuyordum. Şimdi 
ise video çekip çocuk-
larıma, arkadaşlarıma bile 
iletebiliyorum’ tarzında çok sayıda 
olumlu dönüş aldık” diye konuştu.

yayıldıkça ilgi ve talep daha da 
arttı. ‘Projeye bizi de alın’ ya da 

‘Yer açılırsa gelebilir mi-
yiz?’ tarzında telefonlar 

aldık. Yaşlılarımızın 
komşuları, yakın-
ları, aileleri bize 
ulaşmaya çalıştı. 
‘İzmir dışından 
ulaşmaya çalıştı. 
‘İzmir dışından 
ulaşmaya çalıştı. 

akrabama da 
söyledim, birlikte 
gelsek olur mu?’ 
diye soranlar 

bile oldu. Proje 
tamamlandığında, 

yaşlılarımızın ‘Keş-
ke bitmeseydi’ diyen 

bakışlarına, mutluluk ve 
burukluğu bir arada hissetti-

ren o yüz ifadelerine tanıklık ettik. 
Yaşlılarımız, hala birbirleriyle gö-
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DESTEK HATTIMIZLA
ÜYELERİMİZİN YANINDAYIZ

AKP’li Koştu’nun 
kardeşinden ‘mal

varlığını açıkla’ çıkışı

DAHA önce arsa satışları, 
stat esnafının kış ortasında iş 
yerlerinden çıkarılması, Sayıştay 
raporları ve belediye çalışan-
larına yaptığı mobbing yaptığı 
iddiasına ilişkin haberlerle 
de gündeme gelen Bergama 
Belediye Başkanı Hakan Koştu, 
şimdi de malvarlığı tartışılıyor. 
Başkan Koştu’nun kız kardeşi 
sosyal medyada ağabeyinin 
malvarlığına dikkat çeken bir 
paylaşımda bulundu. Koştu’nun 
kız kardeşi Hale Koştu Özyeşil, 
ağabeyinin Hakan Koştu’nun 
malvarlığıyla ilgili olarak sosyal 
medya hesabından açıklama 
yaptı. Koştu’nun malvarlığının 
aile geliri olarak açıklanmayaca-
ğını belirten Özyeşil, “ Belediye 
Başkanı Hakan Koştu’nun öz 
kardeşiyim. 5 yıl önce abim 
kirada otururken Belediye Baş-
kanı olduğu dönemde Bergama, 
İstanbul ve Almanya’da aldığı 
villaları ve yaşam standartla-
rındaki artışı aile geliri olarak 
açıklaması mümkün değil. 
Hakan Koştu’nun kardeşi olarak 
bu malvarlığını açıklayacak ai-
lemizin ek geliri yoktur. Başkan 
Koştu malvarlığını açıklasın. 
Belediyede yapılan usulsüz 
ihalelerin detayı incelendiğinde 
gerçekler ortaya çıkacaktır. Bu 
nedenle Cumhur İttifakı’nda 
Hamza Dağ’a oy vereceğimizi 
ama Hakan Koştu’ya asla oy 
vermeyeceğimizi bildirmek iste-
rim” çağrısında bulundu.

HakanHakan
KoştuKoştu

‘Çiğli’de sosyalizmin
bayrağı yükselecek’

TKP, emekçilerin Çiğli’si için komünist belediyecilik çağrısıyla belediye başkan adayını açıkladı. 
Çiğli’nin adayı Avukat Diril “Çiğli’de emeğin, sosyalizmin bayrağını yükseltmek için yola çıktık” dedi

TÜRKİYE Komünist Partisi (TKP), 
“Komünist Belediyecilik” toplantı-
larıyla belediye başkanı adaylarını 
açıklamaya devam ediyor. Çiğli’de 
gerçekleşen toplantıda Avukat Emel 
Diril aday gösterildi. Toplantıda ilk 
konuşmayı Türkiye Komünist Partisi 
Genel Sekreteri Kemal Okuyan yaptı. 
Okuyan, bir önceki genel seçimlerde 
Erdoğan’ın çok büyük bir olasılıkla 
kazanacağını bildiklerini ama muha-
lefetin halkı bile isteye bu umu-
da bağladığına dikkat çeke-
rek, “Halkta seçim sonrası 
ortaya çıkan umutsuzlu-
ğa sebep olmak suçtur. 
İnsanları önce sahte bir 
umuda bağlayıp sonra 
yüzünü yere düşürmek, 
halkı bu hâle düşürmek 
suçtur” dedi. Okuyan, 
“Ya AKP İstanbul’u kaza-
nırsa ya eldeki belediyeler 
de giderse diyorlar şimdi de. 
Bu siyaset tarzı halkı enerjisizleştir-
mek, umutsuzluğa düşürmek için 
yapılıyor. Halka korku filmi çekme-
yin, halkı korku siyasetine mahkûm 
etmeyin” ifadelerini kullandı. TKP 
Genel Sekreteri şunları söyledi: “Ör-
neğin, çalışmalarımızda konu Meral 
Akşener’e geliyor. Tabii o zamanlar 
‘Meral Hanım’dı şimdi ‘Faşistin teki’ 
oldu. Fakat dostlar, komünistler 
o zaman da uyarıyordu, şimdi de 
uyarıyor. Kahraman aramayı artık 
bırakalım. Akşener kendi gerçekliği-
ne döndüğü için tukaka oldu, şimdi 
ise başka bir kahraman arıyoruz. 
Bakın, bir gün Ali Koç kahraman 
oluyor, bir gün Akşener oluyor, bir 
gün Kılıçdaroğlu oluyor, ertesi gün 

ondan kurtulduk diye 
seviniliyor. Şimdi de Özgür 

Özel, Ekrem İmamoğlu. Dostlar, 
bu şekilde AKP’yi geriletemiyoruz. 
AKP bundan korkmuyor bile. AKP 
az önce saydığım, düzenin yarattığı 
o sahte kahramanları bir yolsuzluk 
operasyonuyla, medya oyunuyla alt 
ediyor. Ama dostlar, halkın örgüt-
lü gücüne komplo işlemez, fesat 
işlemez. Biz bunu Gezi’de gördük. 
Tekel Direnişi’nde gördük. YGS şifre 
skandalında gördük. Dostlar, tek bir 
son çıkış var. O da bu salonda bir 
araya gelenlerin, bir toplum olarak 
bir araya gelmesi, sokağa çıkması, 
kaderinin iplerini eline almasıdır.   
bırakın, gerçekler özgür kalsın bu 
ülkede. ‘Haklısınız ama... Haklısı-
nız ama...’ Ama’ları yırtıp atacağız 
dostlar. ‘Haklıyız ve...’ diyeceğiz. 

Haklıyız ve kazanacağız!” Türki-
ye Komünist Partisi Çiğli Belediye 
Başkanı Adayı Avukat Emel Diril 
de emeğin ve sosyalizmin bayrağını 
yükseltmek için yola çıktıklarını söy-
leyerek şunları kaydetti:  “Çiğli’de 
bizlere, emekçilere sunulan yaşamı 
birlikte değiştireceğiz. Ve bunu biz 
yapmazsak kimse yapmaz, yapamaz. 
Neden? Türkiye Komünist Partisi 
olarak, daha önce parçası olduğumuz 
komünist belediyecilik deneyim-
lerimiz var. Ovacık’ta, Dersim’de 
bunları yaptık. Bu anlayışı geliştir-
mek, örneklerini çoğaltmak istiyo-
ruz. Komünist belediyecilik, burada 
nohut mu yetiştireceksin sorusunun 
cevabı değil. Komünist belediyeci-
lik, tarım ve hayvancılığın ağırlıklı 
ekonomik kazancı olan yerelliklerde 
bu üretimi destelemekse, Çiğli’de 

sanayi bölgesinde, kadın tekstil 
işçilerinin olduğu yerde bunun çö-
zümlerini üretmek demek. Dersim’de 
yapılanları Çiğli’de yapmak demek 
değil. Belediyeye ait, patronsuz bir 
tekstil kooperatifini kurma iradesi 
demek! Kültür ve sanatın gelişimi 
için Çiğli’ye emek vermek demek. 
Nohut yetiştirecek tarlalarımız yoksa 
geleceğimizin garantisi çocuklarımı-
za semt evlerinde ücretsiz etütler ver-
mek demek. Üretime dayalı kaynak 
yaratmak, yönetime halkın katılması 
demek komünist belediyecilik.” TKP 
Çiğli Belediye Başkanı Adayının coş-
kulu alkışlar ve ıslıklarla sona eren 
konuşmasının ardından etkinlik Çiğli 
halkının davullu zurnalı halayıyla 
son buldu. Çok sayıda Çiğlili emekçi 
TKP gönüllüsü olmak üzere masalar-
daki formları doldurdu.

EmelEmel
DirilDiril

KemalKemal
OkuyanOkuyan
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Tuzlaspor maçı sonrası 
Yusuf Şimşek’ten şok bir 
açıklama geldi. Şimşek, 

“Önümüzü göremiyoruz,   
Başkanımız ile Cuma günü

yaptığımız toplantıda ben 
olumlu ışık alamadım” dedi

MADDI olarak tarihinin en zor 
günlerini yaşayan Altay’da dep-
lasmanda Tuzlaspor’a 2-0 yenil-

dikleri maç sonrası teknik patron 
Yusuf Şimşek önemli açıklamalar 

yaptı. Üç maçlık galibiyet seri-
si ile siyah-beyazlı taraftarlara 

kümede kalma umudu olan Yusuf 
Şimşek’ten ayrılık sinyali geldi. 

Altay’da görev yaptığı 5 maçta iki 
yenilgi ve üç galibiyet elde eden 

Yusuf Şimşek, Cuma günü kulüp 
başkanı ile yaptığı görüşmeden 

olumlu bir ışık almadığını ve 
kendilerini yalnız hissettiklerini 

belirtti. Şimşek, “Bizim için iyi bir 
Pazar günü olmadı. Dört maçtır 
buradayım, bugün beşinci ma-

çım oldu. Futbolcu kardeşlerime 
emeklerinden dolayı teşekkür edi-
yorum. Sadece futbolcularla olmu-

yor, bize destek olunması lazım. 
Açıkçası teknik ekibimle beraber 

çok fazla önümüzü göremedik, 
göremiyoruz. ‘3 maçtır kazanıyor-

sunuz, niye 3 maçtır konuşmuyor-
sun’ diyecekler ama kol kırılır yen 

içinde kalır durumu olduğundan 
dolayı konuşmadım. Cuma günü 

başkanımızla yaptığımız görüş-
mede çok olumlu ışık alamadım. 

Zaten kendisi de söylüyor. Bugün 
Ceyhun Gülselam yoktu. Onun 
yerine oynayan arkadaşımız iyi 
mücadele etti ama dediğim gibi 

tecrübeli oyuncuların, bir kişinin 
bile olmaması sıkıntı oluşturur. 

Tekrar hafta içi görüşüp karar 
vereceğim ama  önümüzü göre-

miyoruz” diye konuştu. Altay’ın 
bu sezon 4’üncü teknik direktörü 

olan Yusuf Şimşek ve ekibine 
görevde oldukları süre içinde hiç 
ödeme olmadığı öğrenildi. Yusuf 
Şimşek ile yardımcılarına ödeme 

yapılması hakkında kulüp yöneti-
minin henüz net bir tarih verme-

diği bildirildi. Yusuf Şimşek’in 
Altay’daki geleceği ise önümüzde-

ki hafta içi tamamen netleşecek.

IZMIR’IN ilk spor kulübü 
olan Karşıyaka, kendi stadyumu-
na kavuşmayı istiyor. 25 yıldır 
Yalı’da kendi stadyum yerine 
yeni bir stat yapılmasını isteyen 
yeşil-kırmızılılar bu isteğine bir 
türlü kavuşamadı. 2014 ve 2017 
yılında stadyum inşaat için iki 
kez ihaleye çıkıldı. Ancak Izmir 
Büyükşehir Belediyesi, Karşıya-

ka Belediyesi ve bazı derneklerin 
açtığı davalar deniyle stadyum 
inşaatını başlanamadı. Şimdi 
ise hiçbir hukuki sorun yok. 
Ancak stadı yapmasını bekle-
nen kurumlar (merkezi ve yerel 
yönetimler) maddi imkansızlık-
lar nedeniyle stadyum yapımı ile 
resmi bir adım yapmıyor. Karşı-
yaka Başkanı Azat Yeşil, stad-

yum inşaatı için beton ve demir 
ücretlerini üstlenilmesi halinde 
stadyum yapımını yönetim ola-
rak üstleneceklerini açıklamıştı. 
Karşıyaka’da yönetim, taraftar ve 
camia Yalı’ya yapılacak Zübeyde 
Hanım Stadı için dört bir koldan 
girişimlerini sürdürüyor. Karşı-
yaka Spor Kulübü’nün geleceği 
için en önemli ihtiyaç olan kendi 

stadyumu için oyuncularda ha-
reket geçti. Yeşil-kırmızılı ekip, 
Alsancak Mustafa Denizli Sta-
dı’nda oynanan Eynesil maçına 
‘Karşıyaka Stadı Istiyor’ pankartı 
ile çıktı. Takım sahaya bu pan-
kart ile çıktığı esnada, yeşil-kır-
mızılı taraftarlarda tribünde 
statlarının yapımı için uzun süre 
tezahürat yaptı. n Emre Tazegül

KSK’de 

stat 
isyanı

İzmir’e 9 madalya
İzmir Büyükşehir Belediyesi sporcuları, Bornova Aşık Veysel Rekreasyon 
Alanı Buz Sporları Salonu’nda yapılan Artistik Buz Pateni Ümitler Türkiye 

Şampiyonası’nda dördü altın toplam 9 madalya kazanmayı başardı

ARTISTIK Buz Pateni Ümitler Tür-
kiye Şampiyonası’nda Izmir Büyükşe-
hir Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü 
sporcuları büyük bir başarıya imza 
attı. Dört kategoride Türkiye şampi-
yonluğuna ulaşan Izmirli patenciler 
ayrıca kente 9 madalya getirdi. Izmir 
Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor 
Hizmetleri Dairesi Başkanlığına bağlı 
Buz Sporları Şube Müdürlüğü’nce 
işletilen Aşık Veysel Buz Pisti’nde 
yapılan şampiyonaya Ankara, Sam-
sun, Kayseri Erzurum ve Izmir’deki 
24 kulüpten 117 sporcu katıldı. Izmir 
Büyükşehir Belediyesi, 25 sporcusuyla 
pistteki yerini aldı. B bayanlarda Doğa 
Güner, A bayanlarda Ipek Kara, A 
baylarda Atlas Baydurak, D1 baylar-
da Kaan Yurdasan altın madalyaya 
ulaşan sporcular oldu.  Buz pateninin 
rakip tanımayan sporcularından Nesik 
Kılınçlı gümüş madalyanın sahibi 
olurken Mustafa Emir Çobanel, Ekate-
rina Mekhanova, Dmitrii Mekhanova, 
Demir Deniz Metin de bronz madalya 
kazandı. Aynı zamanda Doğa Güner, 
Ipek Kara Milli Takımlarda yer almak 
adına da Milli Takım puanı elde etti.

Alperen Şengün 
NBA’de parladı

AMERIKAN Basketbol Ligi’nde (NBA) 
unutulmaz bir gece yaşandı. Houston 
Rockets, Utah Jazz karşısında 127-126’lık 
skorla galibiyete ulaşırken, Türk bas-
ketbolunun parlayan yıldızı Alperen 
Şengün, 37 sayı atarak kariyer rekorunu 
kırdı. 37 sayı, 14 ribaunt ve 6 asist ile 
oynayan genç yıldız, ayrıca birer blok ve 
top çalma istatistikleriyle de dikkat çekti. 
Bu performans, onun NBA kariyerindeki 
en yüksek skor olarak kayıtlara geçti. 
Rockets, bu sayede 3 maçlık mağlubiyet 
serisini sonlandırarak sezonun 20. galibi-
yetini elde etti. Rockets’ta başka önemli 
katkılar da vardı. Jabari Smith Jr 24 sayı 
ve 10 ribaunt, VanVleet 18 sayı, Whitmo-
re 17 sayı ile maçı tamamladı. Bu skorlar, 
Rockets’ın galibiyetinde kritik rol oynadı.

YusufYusuf
ŞimşekŞimşek

AlperenAlperen
ŞengünŞengün

MENEMEN Futbol Kulübü, Play-Off mü-
cadelesinde önemli bir adım attı. TFF 2’nci 
Lig Kırmızı Grup’ta yer alan Menemen FK, 
Play-Off hedefi doğrultusunda Isparta 32 
Spor’u deplasmanda konuk etti. Karşılaş-
ma, büyük bir çekişmeye sahne oldu ve 
sonuç Menemen FK’nın lehine sonuçlandı. 
Menemen FK, Isparta 32 Spor’u 2-1 mağlup 
ederek Play-Off umutlarını sürdürdü. Bu 
kritik galibiyetle birlikte Menemen FK, top-
ladığı 35 puanla 5’inci sıraya yükseldi. 1-0 geriye düşmesine rağmen 
pes etmeyen sarı-lacivertliler, sahadan galibiyetle ayrılarak Play-Off 
hedefini canlı tuttu. Menemen FK Teknik Direktörü Yılmaz Vural, 
oyuncularını tebrik ederek, “Sezonun önemli maçlarından birini oy-
nadık. Isparta’ya mutlak galibiyet için gitmiştik. Direkt rakiplerimiz-
den birini kendi sahalarından yenmek önemli bir iş. Bu galibiyet bize 
moral ve özgüven verdi. Yerimizi sağlama almak ve zirveye yaklaşa-
bilmek adına artık seri galibiyetler yakalamalıyız” şeklinde konuştu.

Menemen’denMenemen’den
dev bir adımdev bir adım
Menemen Futbol Kulübü, TFF 2’nci 
Lig Kırmızı Grup’ta Play-Off’a kalma 
mücadelesi kapsamında Isparta’yı 
yenerek son derece önemli bir galibiyet
elde etti ve ilk 6 içine girmeyi başardı


